
آرمان ملی: در ادامه رقابت های مقدماتی جام جهانی، 
تیم ملی  دیدار  به  تاشکند  در  کشورمان  فوتبال  تیم ملی 

ازبکستان می رود. 

 صحبت قلعه نویی 
امیر قلعه نویی دیروز )چهارشنبه( در نشست خبری قبل 
کشور  کرد: خوشحالم یک بار دیگر در  از این بازی اظهار 
ازبکستان هستم. برای آقای کاتانچ هم آرزوی سلامتی دارم 
و امیدوارم هرچه زودتر مشکلش برطرف بشود. او افزود: روز 
پنجشنبه یک بازی بسیار سخت برای هر دو تیم است. در 
گران  درجه اول امیدوارم شاهد یک بازی باشیم که تماشا
لذت ببرند. ما می دانیم ازبکستان سختکوش است و با 
برنامه فوتبال بازی می کند، اما ما هم ایران هستیم و شرایط 
خوبی داریم. هر دو تیم با ۶ امتیاز به هم  رسیدند و این 
نشان می دهد جدول سختی داریم. این گروه سختی است، 
کثر  اما برخی فکر می کردند گروه آسانی داریم. دو تیم حدا
امتیازات را گرفته اند. سرمربی تیم ملی ادامه داد: ما برخی 
کتیکی  داریم  که نمی خواهم درباره آن افکار صحبت  افکار تا
کنم، اما از بازیکنانم خواهش می کنم از موقعیت هایی که 
به دست می آوریم استفاده کنند. در بازی با قرقیزستان و 
امارات حقمان گل های بیشتری بود، اما بی دقتی داشتیم 
و روز پنجشنبه اجازه چنین بی دقتی ها را نداریم. هر دو تیم 
موقعیت دارند اما تیمی موفق است که تمرکز لازم را داشته 
کتیکی اش را استفاده کند. قلعه نویی در  باشد و وظایف تا
پاسخ به سوالی درباره مکان بازی ایران برابر قطر هم گفت: 
امیدوارم فقط درباره بازی برابر ازبکستان سوال شود و اجازه 
بدهید تمرکز ما برای بازی روز پنجشنبه باشید. کشور بزرگ 
ایران جزء بهترین های دنیا هستند و ایران هم جزء امن ترین 
کشورهای دنیاست. او همچنین گفت: در مملکت ما چند 
خ  دوره مسابقات نخبگان آسیا برگزار شد و هیچ اتفاقی هم ر
نداد و ما هم با پرواز از تهران به تاشکند آمدیم. اجازه بدهید 
درباره مکان بازی با قطر بعدا صحبت کنیم و الان تمرکز ما 
روی بازی روز پنجشنبه باشد. سرمربی تیم ملی در ادامه 
درباره پاسخ به سوال یک خبرنگار که از ضعف های خط دفاع 
گر دقت کنید ما در دو بازی اخیر  تیم ملی پرسید هم گفت: ا
بر خلاف سایر تیم ها کلین شیت کردیم، پس این سوال شما 
را من قبول ندارم. تنها تیمی که در این گروه گل نخورده ما 
هستیم. در بازی قبلی برابر ازبکستان هم کلین شیت کردیم. 
پس ما در ساختار دفاعی خوب کار می کنیم. ازبکستان هم در 
خط حمله بازیکنان خوبی دارد اما ما برای آن ها برنامه داریم. 
فوتبال است و هزار اتفاق اما تیم ما از هر نظر آماده بازی است. 

 صحبت آزمون
سردار آزمون در نشست خبری پیش از بازی تیم ملی فوتبال 
ایران مقابل ازبکستان، اظهار داشت: بازی سختی داریم. 
همیشه مقابل ازبکستان بازی سختی داشتیم، ولی ما به 
عنوان بازیکن می دانیم چگونه مقابل این تیم بازی کنیم. 
۳ امتیاز این بازی برای ما مهم است. امیدواریم بتوانیم به 
آن برسیم و راه مان را ادامه بدهیم. در ادامه نشست خبری 
یک خبرنگار ازبکستانی از امیر قلعه نویی سؤالی درباره ضعف 
خط دفاعی تیم ملی ایران پرسید و گفت با این ضعف چه 

راهکاری برای مقابله با خط حمله ازبکستان اندیشیده اند 
کنش سردار آزمون مواجه شد و مهاجم  که این سؤال با وا
تیم ملی کشورمان گفت: ببخشید، اما با وجود اینکه شما 
این ضعف را می گویید، اما آخرین باری که ما را بردید کی 
کنش  بوده است؟! مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان در وا
به کری خوانی یک بازیکن ازبکستان گفت: به عنوان بازیکن 
گر منطقی باشد. ما می دانیم  کری خوانی را دوست دارم، اما ا
جلوی ازبکستان چطور بازی کنیم، اما به همه تیم ها احترام 
می گذاریم و این هم به فرهنگ ما ایرانی ها برمی گردد، ولی 
آخرین باری که ازبکستان ما را به چالش کشانده ۱۲ سال 
پیش بوده و بعد از آن بردی مقابل ما نداشته است. این نشان 

می دهد ما می دانیم چطور مقابل این تیم بازی کنیم. 

 نظر مربی حریف 
مربی تیم ملی فوتبال ازبکستان گفت: در هر پُست ۲ بازیکن 
در اختیار داریم؛ ۳ سال است این بازیکنان کنار هم هستند و 
به آن ها باور داریم. ولادو رادمانوویچ در نشست خبری پیش 
از بازی با ایران در مرحله سوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶، 
اظهار داشت: برای ایران احترام قائل هستیم و بازی سخت 
و هیجان انگیزی داریم. قطعا برای این بازی آماده هستیم، 
اما کاتانچ اینجا نیست. وی با بیان اینکه ایران و ازبکستان 
شناخت خوبی نسبت به یکدیگر دارند، افزود: ما کاملاً آماده 
این مسابقه هستیم. همان طور که می دانید، کاتانچ سرمربی 
ما با مشکلاتی مواجه شده که امیدوارم برطرف شود. امیدوارم 
شرایط او را برای مسابقه بعدی تغییر بدهیم. مربی ازبکستان 
کتیکی تیمش برای دیدار با ایران گفت:  در مورد برنامه تا
سبک بازی ما در تمرین روز پنجشنبه مشخص می شود و به 
کتیک، سلامت بازیکنان و آماده سازی آن ها  مسائلی، چون تا
بستگی دارد. ما دو یا سه سیستم داریم و شاید با سه یا چهار 
مدافع بازی کنیم. رادمانوویچ در پاسخ به این پرسش که آیا 

اوستون اورونوف می تواند ازبک ها را مقابل ایران همراهی 
، بیان کرد: همه چیز درباره اورونوف »اوکی« است  کند یا خیر
و مشکلی از این بابت وجود ندارد. مربی ازبکستان با ابراز 
رضایت از شرایط تیمش عنوان کرد: وضعیت بازیکنان را دنبال 
کرده ایم و دو بازیکن در هر پُست در اختیار داریم. سه سال 
است که این بازیکنان کنار هم هستند و به آن ها باور داریم. 
فکر می کنم شرایط خوبی برای هر پُست داریم. رادمانوویچ 
کاتانچ، سرمربی  که آیا با سرچکو  در پاسخ به این پرسش 
ازبکستان که به دلیل بیماری نمی تواند تیمش را در دیدار 
با ایران همراهی کند، برای انتخاب ترکیب اصلی مشورت 
، اظهار داشت: با کاتانچ در ارتباط خواهیم بود  می کند یا خیر

و او می گوید چه کسی در تیم خواهد بود. 

 صحبت بازیکن حریف 
جلال الدین ماشاریپوف در نشست خبری قبل از بازی با 
ایران اظهار داشت: می دانم بازی سختی است و به خوبی 
کاملا آماده بازی روز  حریف را می شناسیم و بازیکنان ما 
پنجشنبه هستند. می دانم بازیکنان حریف تجربه بین المللی 
دارند. روز پنجشنبه تلاش می کنیم هواداران را خوشحال 
کنیم. وی در پاسخ به این سوال که آیا مقابل ایران قرار است، 
هجومی بازی کنید یا محتاط باشید، گفت: بهتر است در مورد 
کتیک صحبت نکنیم، چون خبرنگاران ایرانی اینجا هستند.  تا
ماشاریپوف درباره حضور اورونوف هم عنوان داشت: او کاملاً 
برای بازی مقابل ایران آماده است. بازیکن تیم ملی فوتبال 
ازبکستان درباره مقایسه کیفیت بازیکنان ایران و ازبکستان و 
حضور لژیونر های ایران در لیگ امارات، گفت: می دانم ایران 
کیفیتی دارد و بسیاری از آن ها در امارات بازی  بازیکنان با
می کنند، اما هنوز کیفیت بالایی دارند. می دانم سه بازیکن 
ایران در یک تیم باشگاهی امارات به میدان می روند و کنار 

هم کار راحتی در تیم ملی دارند. 
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امروز در مسیر جام جهانی به میزبانی تاشکند برگزار می شود

ازبکســـــتان- ایــــران 

انصراف دبیر از انتخابات هیات  
رئیسه اتحادیه جهانی کشتی

رئیس فدراسیون کشتی از حضور در انتخابات 
هیات رئیسه اتحادیه جهانی کشتی انصراف داد. 
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی که مدت ها 
پیش برای حضور در انتخابات هیات رئیسه 
اتحادیه جهانی کشتی اقدام به ثبت نام کرده 
بود، از حضور در این انتخابات کناره گیری کرد. 
دبیر حدود ۷ ماه پیش برای حضور در انتخابات 
هیات رئیسه اتحادیه جهانی کشتی ثبت نام کرد، 
اما پس از مدت کوتاهی با توجه به در پیش بودن 
کره  المپیک پاریس و نداشتن فرصت برای مذا
، از حضور در انتخابات هیات  با کشورهای دیگر

رئیسه اتحادیه جهانی کشتی کنار کشید. 

ویژه

گفتوگو

مجید نامجومطلق پیشکسوت و کارشناس 
گردان  فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت شا

قلعه نویی صحبت کرد. 
   نظر شما درباره دیدار تیم ملی فوتبال 

ایران در خانه ازبکستان چیست؟
 رشد فوتبال ازبکستان کاملاً مشهود است. 
رشد تیم هایی مانند ازبکستان، در سال های 
آینده کار را برای ما سخت تر می کند. بابت مدل 
جدید صعود به جام جهانی، خیال ما راحت است 
ولی ما هم با توجه به رشد تیم های آسیایی باید 
رو به پیشرفت حرکت کنیم تا از این حریفان جا 
نمانیم. در غیر این صورت کار ما مشکل خواهد 
شد. درست است که ما پتانسیل بالایی داریم، 
اما لازم است که از استعدادهایی بالای خود 
برای رشد کیفیت فوتبال خود استفاده کنیم. 
ازبکستان در تمامی رده های سنی روند صعود را 
پشت سر می گذارند، تیم ملی ایران هم بازیکنان 
توانمندی دارد و از کادرفنی ایرانی بهره می برد. 
امیدوارم این کادرفنی بتواند ثبات و ارتقای 
مربیان ایرانی را اجرایی کند. بازی سختی در خانه 
ازبکستان داریم، اما می توانیم برابر این حریف 
آماده به برتری برسیم. کسب پیروزی در خانه 
این حریف باعث صدرنشینی تیم ملی می شود 
و مسیر صعود را هموارتر می کند. البته ازبکستان 
گران خودی به  هم با برنامه و با حمایت تماشا
دنبال آن است تا نتیجه بگیرد و این موضوع بازی 
را جذاب تر می کند. برتری در این بازی گذراندن 

بخش مهمی از مسیر صعود است. 
    بازی با قطر در کشور ثالث برگزار خواهد 

شد!
این موضوع جدیدی نیست و در گذشته هم 
پیش آمده بود که نتوانستیم میزبانی کنیم. البته 
در حال حاضر کیفیت زمین ها و استادیوم ها به 
شکلی است که شرایط برای میزبانی مناسب 
نیست. استادیوم آزادی را در اختیار نداریم و 
در زمین های خارج از کشور، بازیکنان ما شرایط 
بهتری را به نمایش می گذارند. تیم ملی مقابل 
قرقیزستان میزبانی کرد که انتقادات زیادی به 
تیم شد در حالی که کیفیت چمن مطلوب نبود، 
اما در بازی بعدی برابر امارات، چون کیفیت 
زمین عالی بود، خیلی بازی بهتری را ارائه کردیم؛ 
بنابراین بازی با قطر هم که در خارج ایران برگزار 
می شود برای تیم ملی ایران بهتر است، چون 
کیفیت فنی بهتری را به نمایش می گذاریم. 
امیدوارم استادیوم آزادی تا میزبانی بعدی در 

روز آخر سال تیم ملی آماده شود. 
    امیر قلعه نویی اعلام کرده بعد از قطعی 
شدن صعود تیم ملی به جام جهانی، از بازیکنان 
برای  را  آنها  تا  کرد  خواهد  استفاده  جوان 

جام جهانی آماده کند!
وقتی  هم  ژاپن  و  جنوبی  کره  تیم های 
صعودشان قطعی می شود بیشتر به بازیکنان 
جوان تر فرصت بازی می دهند تا برای مسابقات 
مهم تر میدان دیده شوند. در شرایطی قرار 
داریم که یک سری از بازیکنان ما در آستانه 
بازنشستگی هستند و این تغییر نسل را لازم 
از  حساس  بازی های  در  نمی شود  داریم. 
کرد، اما آنها بعد از قطعی  جوان ها استفاده 
شدن صعود باید در دیدار های بعدی محک 
بخورند. قطعاً با قلعه نویی موافق هستم که 
جوانگرایی باید از تیم های پایه صورت گیرد و 
تنها تیمی که توانسته کمی از این مسیر را برود، 
تیم حسین عبدی است که در نوجوانان بسیار 
خوب بود و الان در رده جوانان است. متأسفانه 
چنین روندی را در گذشته نداشتیم و بسیاری 

از استعداد ها هدر رفتند. 

نامجو مطلق: 
بازی سختی در خانه 

ازبکستان داریم

 تست دوپینگ  ازحسن یزدانی  
در بیمارستان!

ایسنا: ماموران وادا پس از غیبت حسن 
یزدانی در اردوی تیم ملی، در بیمارستانی در 
نیس فرانسه از او تست دوپینگ گرفتند. حسن 
یزدانی، دارنده ۱۰ مدال جهان و المپیک، پس 
از کسب مدال نقره المپیک پاریس برای انجام 
عمل جراحی کتف از سوی فدراسیون کشتی 
عازم کشور فرانسه شد تا در بیمارستانی در شهر 
نیس فرانسه تحت عمل جراحی قرار گیرد. زمانی 
که یزدانی راهی فرانسه شده بود، ماموران آژانس 
جهانی مبارزه با دوپینگ )وادا( به صورت سرزده 
در کمپ تیم های ملی کشتی حاضر می شوند 
تا از کشتی گیران مد نظرشان از جمله حسن 

یزدانی تست دوپینگ بگیرند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کتور با ارسال نامه ای رسمی از باشگاه روشن  تسنیم: باشگاه ترا
تاجیکستان خواست دیدارهای رفت و برگشت این تیم جابه جا 
شود و استقلال نیز امارات را معرفی کرد. کنفدراسیون فوتبال آسیا 
دیروز )چهارشنبه( با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال ایران 
کتور - روشن تاجیکستان و استقلال -  اعلام کرد که دو مسابقه ترا
کتور پس از  النصر عربستان در ایران برگزار نخواهد شد. باشگاه ترا
دریافت نامه AFC، درخواست رسمی به باشگاه روشن ارسال کرده 
تا در صورت موافقت حریف تاجیکستانی، دیدارهای رفت و برگشت 
کتوری ها در صورت عدم موافقت باشگاه  دو تیم جابه جا شود. ترا
تاجیکستانی، به احتمال بسیار زیاد شهر دبی امارات را به عنوان 
میزبان خود معرفی خواهند کرد. استقلالی ها نیز پس از لغو میزبانی 
خود با النصر عربستان، شهر دبی امارات را به عنوان گزینه اصلی 
خود برای میزبانی از تیم عربستانی معرفی کرده است. در صورت 
عدم موافقت اماراتی ها استقلال کشورهای عمان و قطر را برای 
میزبانی مدنظر خواهد داشت. دیدار استقلال مقابل النصر اول 
کتور و روشن تاجیکستان ۲ آبان  برگزار خواهد شد.  آبان  و دیدار ترا

بیــنالمــلل
    مدیران باشگاه منچستریونایتد طبق روال هر ماه در لندن 
گرد هم آمدند تا در خصوص مسائل مربوط به این باشگاه و البته 
آینده حرفه ای اریک تن هاخ بحث و تبادل نظر کنند، این در حالی 
است که شایعاتی در مورد احتمال اخراج شدن این مربی هلندی 
خ به خاطر نتایج نه  چندان  از سمت سرمربیگری شیاطین سر
خوب این تیم مطرح شده است. بر اساس گزارش نشریه انگلیسی 
«؛ منچستریونایتد پس از جلسه روز  »منچستر ایونینگ نیوز
گذشته مدیران این باشگاه هنوز در خصوص آینده حرفه ای 
تن هاخ شفاف سازی نکرده است. در این جلسه که در حدود ۶ 

ساعت به طور انجامید، سِرجیم رتکلیف، جوئل 
، سِر دیو بریلسفورد، دت اشورث، راجر  گلیزر

بیل و ژان کلود بلانک حضور داشنند. حالا 
اخبار متناقصی در خصوص آینده حرفه ای 

می رسد.  گوش  به  تن هاخ  اریک 
برخی رسانه های نزدیک به باشگاه 
گزارش داده اند، مدیران باشگاه 

منچستریونایتد با وجود اینکه می دانند تیم 
در وضعیت خوبی نیست، معتقد هستند 
که این مربی هلندی می تواند اوضاع را 
تغییر دهد، بنابراین او فعلاً به کارش در 
این تیم ادامه خواهد داد. در سوی دیگر 
برخی رسانه های دیگر عنوان کرده اند 
که مدیران این باشگاه در حال ارزیابی 

گزینه استخدام توماس توخل هستند. 

ابهام بزرگ درانتخاب مربی به جای سرمربی توسط کمیته ملی المپیک
انتخاب مربی تیم ملی به جای سرمربی 
به عنوان نماینده مربیان در مجمع عمومی 
ابهامات  و  سؤال ها  المپیک  ملی  کمیته 
آورده است. چهل و  را به وجود  زیادی 
یکمین نشست هیات اجرایی کمیته ملی 
المپیک در حالی روز سه شنبه برگزار شد 
نماینده  خبره،  کارشناسان  انتخاب  که 
برگزاری  تاریخ  شدن  مشخص  و  مربیان 
مجمع عمومی مهم ترین خروجی  آن بود. 
هیات  شنبه  سه  روز  تصمیم  اساس  بر 
به  و مهروز ساعی  رنگرز  اجرایی، حسن 
در  حضور  برای  مربیان  نماینده  عنوان 
مجمع عمومی انتخاب شدند. در اینکه 

با توجه به افتخارآفرینی این دو رشته  در 
المپیک ۲۰۲4 پاریس، انتخاب نماینده از 
کشتی و تکواندو خوب و عادلانه  است، هیچ 
شکی وجود ندارد، اما در مورد مهروز ساعی 
برای جامعه ورزش سؤالاتی ایجاد شده که 
توقع می رود مسئولان کمیته ملی المپیک 
در این خصوص شفاف سازی کنند. طبعیتاً 
گر قرار بود از تکواندو فردی انتخاب شود،  ا
کی و مینو مداح سرمربیان  حق مجید افلا
تیم های ملی تکواندو آقایان و بانوان بود 
نه کمک مربی تیم بانوان. اینکه چرا کمیته 
به جای سرمربی سراغ مربی رفته پرسش و 
ابهام اصلی است. تسنیم در ادامه نوشت: 

حتی با در نظر گرفتن این نکته که با توجه 
ل رئیس  ، شاید استدلا به انتخاب رنگرز
کمیته ملی المپیک برابری جنسیتی بوده 
که به عنوان  این حق مینو مداح است 
نماینده بانوان مربی انتخاب شود. همه 
این اتفاقات در حالی است که در روزهای 
گذشته و پس از فروکش کردن تب و تاب 
ابتدایی بازگشت از المپیک، هر روز شاهد 
کمرنگ شدن نقش مینو مداح و پررنگ 
جلوه دادن نقش مهروز ساعی بودیم تا 
که  برخی شایعات منتشر شد  که  جایی 
قرار است مهروز ساعی جایگزین مداح 
شود. غیبت مداح در بسیاری از مراسم 

تجلیل از تکواندوکاران و افتخارآفرینان این 
رشته در پاریس و حضور همیشگی مهروز 
ساعی در این مراسم ها این شایعه را قوت 
شخصی  تصمیمی  چنین  اینکه  بخشید. 
کمیته  که  گروهی پرسشی است  یا  بوده 
ملی المپیک باید به صورت شفاف در این 
باره اعلام نظر کند تا سوءتفاهمات در این 
انتخاب  این  گر  ا خصوص برطرف شود. 
با مشورت با فدراسیون تکواندو صورت 
گرفته باشد، فرضیه قطع همکاری با مداح 
و انتخاب مهروز ساعی رنگ واقعیت به خود 
می گیرد و در غیر این صورت باید دید چرا 

کمیته چنین تصمیمی گرفته است. 

تیم  پیشین  کاپیتان   ، حدادی فر قاسم 
گفت: من تاریخ معاصر  فوتبال ذوب آهن 
باشگاه ذوب آهن هستم، اما می خواهند من 

نباشم و مرا حذف کنند. 
  اعتراض هواداران 

قاسم حدادی فر در گفت وگو با تسنیم، در 
مورد اعتراض هواداران ذوب آهن به نتایج 
اخیر سبزپوشان و فریاد زدن نام او، اظهار 
داشت: درباره خودم نمی توانم صحبتی کنم. 
به هر حال مدیران ارشد کارخانه ذوب آهن 
باید در این مورد تصمیم گیری کنند. هواداران 
به من لطف دارند که نام مرا صدا می زنند. وی 
در ادامه افزود: بسیاری از رشته های فعال 
باشگاه ذوب آهن حذف شده اند. تیم والیبال 
نشسته ما که متشکل از قهرمانان دوره جنگ 
تحمیلی بود، حذف شد. بسکتبال آقایان نیز 
. اندازه، متر و خط کش آنها برای  همین طور
موفقیت تنها تیم فوتبال است. درست است 
که تیم ذوب آهن فصل گذشته در رده پنجم 
جدول لیگ برتر قرار گرفت، اما نتیجه یعنی 
گرفتن سهمیه حضور در رقابت های آسیایی. 

 مسئولیت اجتماعی 
پیشکسوت باشگاه ذوب آهن تصریح کرد: 

مسئولیت  راستای  در  ذوب آهن  کادمی  آ
اجتماعی کارخانه به نحوی شایسته فعالیت 
کادمی به  می کرد و بازیکنان زیادی از این آ
سطح اول فوتبال کشور معرفی شدند. حتی 
فصلی که ذوب آهن به فینال لیگ قهرمانان 
کادمی عضو  آسیا رسید، پنج یا شش بازیکن آ
تیم بزرگسالان بودند، اما در حال حاضر از 
کادمی پول دریافت می شود! ظاهراً  اعضای آ
دغدغه مسئولیت اجتماعی و مواردی از این 
دست را ندارند! من تاریخ معاصر باشگاه 
می خواهند  برخی  اما  هستم،  ذوب آهن 
من نباشم و مرا حذف کنند که نمی توانند. 
حدادی فر ادامه داد: من ارتباطی با مجموعه 
آقای نکیسا و همکاران  ایشان ندارم. باید 
به این تیم قدیمی و ریشه دار و عملکردش 
توجه و نظارت شود. یک زمانی ذوب آهن 
ملی پوش می ساخت. هیچ وقت به یاد ندارم 
این باشگاه ملی پوش خریده باشد. بازیکنان 
وقتی در ذوب آهن ظاهر و شناخته می شدند، 
به تیم ملی راه پیدا می کردند. محمدحسین 
اسلامی چرا باید با اتمام قراردادش از ذوب آهن 
که این  برود؟ وقتی زودتر فرصت داشتیم 
بازیکن را انتقال بدهیم و پول رضایت نامه اش را 

دریافت کنیم، چرا این کار را نکردیم؟ نمی شود 
در تهران نشست و باشگاه را مدیریت کرد. 

 بودجه 
 ۲4۰ بودجه  ذوب آهن  کارخانه  مجمع 
میلیاردی برای باشگاه مصوب کرده است. 
طبق تصمیم مدیران باشگاه خیلی از رشته ها 
هم دیگر فعالیتی نخواهند داشت، اما با این 
وجود ما شاهد مشکلات مالی این باشگاه و 
تأمین هزینه بازیکنان فوتبال هستیم. وی در 
کنش به طرح این موضوع خاطر نشان کرد:  وا
آنها بودجه امسال را پیشخور کرده بودند! در 
حال حاضر ذوب آهن به سندرومی مبتلا شده 
است که در رسیدگی به دارایی ها، مدیران و 
مسئولان کارخانه و باشگاه با آشفتگی ورود 
ح  می کنند. بسکتبال ذوب آهن در آسیا مطر
بوده، نتیجه گرفته و پرچم ایران را به اهتزاز 
درآورده است. چرا باید بسکتبال، والیبال، 
دوومیدانی و ورزش بانوان باشگاه منحل 

شوند؟!
 فولادشهر 

ورزشگاه  مسابقه  هر  برای  »ذوب آهن 
فولادشهر را به باشگاه سپاهان دو میلیارد 
تومان کرایه می دهد، کل بودجه یک فصل 

تیم فوتبال بانوان یک میلیارد تومان است و 
فصل گذشته موفق به کسب مجوز حرفه ای 
کرایه  هم نشدند. چرا از یک دوم بودجه 
یک مسابقه برای رسیدن به مجوز حرفه ای 
خود بهره نمی گیرند؟«، کاپیتان پیشین تیم 
فوتبال ذوب آهن در پاسخ به این پرسش 
یادآور شد: متأسفانه این شرایط وجود دارد 
و باید به آن رسیدگی شود. حدادی فر راجع 
کرد:  تصریح  نیز  ربیعی  محمد  عملکرد  به 
تیم با یکی، دو برد دوباره به روند خودش باز 
می گردد. محمد ربیعی نتیجه گرفته است و 
مشکل تیم او نیست، مشکل جای دیگری 
است. وی با اشاره به جمله ای از نیما نکیسا 
شد:  یادآور  ذوب آهن  باشگاه  مدیرعامل 
آقای نکیسا پیش از بازی سپاهان گفت ما 
با افزایش قیمت بلیت، فشار را برای آنها دو 
گر ایشان مدیر غیرورزشی بود،  برابر کردیم. ا
از این جمله اش تعجب نمی کردم، اما آقای 
نکیسا مدیری ورزشی است. در واقع این 
فشار به هواداران فوتبال و سفره های شان، 
وارد شد. مردمی که با اتوبوس شرکت واحد 
و موتور به ورزشگاه می روند، اینگونه به آنها 

فشار وارد می شود. 

فاصله ای بین گلرهای تیم ملی نیست 

درباره لیست تیم ملی فوتبال ایران برای بازی با ازبکستان و 
قطر در انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ باید بگویم در این لیست نفرات 
جوانی دعوت شدند که برخی از آنها پیش از این هم دعوت شده 
بودند. این نفرات برای تیم ملی استاندارد نیستند، اما با تجربه ای 
که به دست می آورند، می توانند در آینده بازیکن تأثیرگذاری شوند. 
در نهایت با این بازیکنان جوان و پشتوانه ای که داریم به هدفی که 
مدنظر داریم نمی رسیم. نهایتاً به جام جهانی صعود می کنیم، اما 
توقع صعود به مرحله حذفی با بضاعتی که در تیم ملی می بینیم 
اتفاقی نیست که ممکن باشد. شانس رفتن تیم ملی به جام جهانی 
زیاد است و یکی از دو تیم برتر گروه خود می شود ولی برای آنکه در 
مرحله گروهی جام جهانی موفق به صعود شود متأسفانه برای رقم 
زدن چنین اتفاقی هنوز به اندازه کافی بزرگ نشده ایم. حداقل ۵ 
سال پشتوانه سازی نیاز داریم تا بتوانیم به صعود از گروه مان در 
جام جهانی دست پیدا کنیم. با این چارچوبی که در حال حاضر 
تیم ملی دارد برای صعود به دور بعدی جام جهانی، نباید انتظاری 
داشته باشیم. جوانگرایی در فوتبال ما خیلی کند پیش رفته، امیر 
قلعه نویی در تلاش است تا از حداقل ظرفیتی که داریم نهایت 
استفاده را ببرد ولی زمان نیاز است تا نسل جدید بتواند در قواره 
تیم ملی شود. در دو بازی پیش رو دیدار اول با ازبکستان دشوارتر از 
بازی با قطر است. ازبکستان جدی ترین حریف ما برای صدرنشینی 
گر کیفیت  است، اما بعید می دانم قطر بتواند کاری را از پیش ببرد. ا
همیشگی را داشته باشیم احتمال برتری مقابل ازبکستان را داریم. 
علیرضا بیرانوند با حواشی زیادی که برای خود ایجاد کرده دچار 
افت شده و عملکرد ضعیفی داشته اما تصمیم سرمربی تیم ملی و 
کادرفنی او بر این بوده که بیرانوند دعوت شود، در مجموع ممکن 
است بازیکنانی رشد فنی خوبی داشته باشند، اما برخی از آنها از 
نظر فرهنگی و شعور اجتماعی یک مقدار مشکل دارند. بازیکنانی 
مثل بیرانوند داریم که شاید مطابق استاندارد های روز دنیا رشد 
نکنند ولی به کیفیتی می رسند که قابلیت دعوت به تیم ملی را 
پیدا می کنند. چنین بازیکنانی به لحاظ رشد اجتماعی و فرهنگی 
دچار مشکل می شوند و به طور کلی حرفه ای رفتار نمی کنند. 
تنش هایی که ایجاد می کنند مناسب یک بازیکن حرفه ای نیست. 
حرف هایی که بیرانوند درباره پرداخت رشوه زده مسئله ساز است. 
گر حقیقت داشته باشد، برای خودش هم مشکل ساز می شود. از  ا
آن طرف قرارداد هایی با چنین بازیکنانی بسته می شود که به نظر 
من باید دو تا صفر جلوی این قرارداد های نجومی برداشته شود. 
در شرایط بد اقتصادی مافیای فوتبال قرارداد هایی برای برخی 
بازیکنان رقم می زنند که اصلاً درست نیست و به پیکره فوتبال ما 
آسیب می زند. پول بیت المال بدون توجه به این مسأله پرداخت 
می شود که اصلاً توجه نمی کنیم بازدهی چنین پرداخت هایی چه 
خواهد بود؟ بازیکنانی که تا دو سال پیش ۳۰ میلیون تومان قرارداد 
می بستند قرارداد های نجومی می بندند. بدون توجه به اینکه 
توده ای از جامعه در حسرت چنین مبالغی هستند. ملی پوشانی 
داریم که در تیم های باشگاه خود بسیار آماده هستند. سردار 
آزمون و مهدی طارمی در تیم ملی نمی توانند عملکردی مشابه 
بازی های باشگاهی داشته باشند، چون تمرکز لازم را ندارند و ما بر 
اساس برنامه مدونی بازی نمی کنیم. دروازه بان استانداردی هم 
نداریم و آن روزی که خوب هستند به خاطر ضعف حریف است 
و روزی که اشتباهات کلیدی دارند به خاطر قدرت حریف است؛ 
بنابراین فاصله ای بین گلرهای تیم ملی نیست و گزینه ای نداریم 

که از بقیه متمایز باشد. 
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